
Veckans regelnöt v. 37 2024  

Ja eller Nej-frågan 
Får du vänta tills en robotgräsklippare i rörelse förflyttat sig så att den inte längre är 
i spellinjen när du ska chippa?  
 

Spelare rubbar bollen när han ska undersöka om han har rätt till lättnad för en 
bänk  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Sam vill ta lättnad utan plikt för en fast bänk. När han svingar för att avgöra om 
bänken kommer att ha störande inverkan på den avsedda svingen, råkar han träffa 
bollen, som far iväg.  
Vilket alternativ är korrekt?  

A Sam får ingen plikt och bollen ska återplaceras.     
B Sam får ett slags plikt och bollen ska återplaceras.    
C Sam får ingen plikt, om markören godkänner detta. Annars får han ett slags plikt. 

Bollen ska återplaceras.  
D Eftersom Sam träffar bollen med klubban med en svingrörelse ska det räknas 

som ett slag och bollen ska spelas som den ligger.   
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).      

 

 



Veckans regelnöt v. 37 2024 – Facit  

Ja eller Nej-frågan  
Får du vänta tills en robotgräsklippare i rörelse förflyttat sig så att den inte längre är 
i spellinjen när du ska chippa?  
Ja. Detta förfarande räknas inte som att du orimligt fördröjer spelet. R 5.6   

Spelare rubbar bollen när han ska undersöka om han har rätt till lättnad för en 
bänk  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Sam vill ta lättnad utan plikt för en fast bänk. När han svingar för att avgöra om 
bänken kommer att ha störande inverkan på den avsedda svingen, råkar han träffa 
bollen, som far iväg.  
Vilket alternativ är korrekt?  

A Sam får ingen plikt och bollen ska återplaceras.     
B Sam får ett slags plikt och bollen ska återplaceras.    
C Sam får ingen plikt, om markören godkänner detta. Annars får han ett slags plikt. 

Bollen ska återplaceras.  
D Eftersom Sam träffar bollen med klubban med en svingrörelse ska det räknas 

som ett slag och bollen ska spelas som den ligger.   
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).     

Till att börja med är bänken ett oflyttbart tillverkat föremål, så Sam får ta lättnad 
från denna om den avsedda svingen störs. R 16.1   
Om bollen flyttar sig när han undersöker om svingen störs, blir det ingen plikt om 
bollen rubbas oavsiktligt och bollen ska då återplaceras. Detta gäller oavsett om 
Sam har störande inverkan som ger lättnad eller ej. R 9.4  

Svarsalternativ A   

 


